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Referat af bestyrelsesmøde søndag d. 7. juni 2020 

Til stede: Bjarne, Ole, Anette, Fine 

 

1. Legende børn skilte 
Da det ikke er muligt at få skilte, der passer til de eksisterende galger har bestyrelsen indkøbt helt nye 

skilte til alle tre veje. Det lykkedes Anette at få en god rabat på skiltene       

Ole (Ha27) og Lars (Ly36) har meldt sig som frivillige skilteopsættere. Vi takker mange gange og glæder 

os til resultatet. 

 

2. Fremtidigt arbejde 
Bestyrelsen har umiddelbart ikke noget på tapetet (ud over punkt 3), men vi venter dog med spænding 

på, at kommunen som lovet kommer med et nyt udspil om vejvedligeholdelse. 

 

 

3. Vedtægtsændringer 
Vedtægterne er noget utidssvarende, og det vil bestyrelsen gerne rette op på. Det næste 

bestyrelsesmøde vil ud over markvandring kun omhandle ændringer af vedtægterne. Vi skulle gerne 

have et forslag klar til næste generalforsamling, som vi vil tilstræbe, bliver onsdag d. 10. marts. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bestyrelsen ønsker alle i Bredeparken en god sommer 

På bestyrelsens vegne Josefine Bican 


